



Protokoll Sunnersta AIFs fotbollssektion

Datum:

6 september, 2016, 18:30-20:30

Plats:

Pavven

Namn	Funktion	Närvarande	Ej närvarande
Göran Karlsson (GKA)	Ordförande	X	
Gert Andersson (GAN)	Ledamot Planer	X	
Magnus Hurtig (MHU)	Ledamot Planer	X	
Peter Zetterling (PZE)	Ledamot Dam	X	
Per Åström (PÅS)	Ledamot Herr	X	
Magnus Andersson (MAN)	Ledamot Sponsor	X	
Tobias Ahlgren (TAH)	Ledamot F5/7, Material	X	
Anders Hansson (AHA)	Ledamot P9/11	X	
Cecilia Olsson (COL)	Ledamot F9/11, Info	X	
Lars Hennig (LHE)	Tränare Damlag	X	

<u>#</u>	<u>Ärende</u>	<u>Ansvarig</u>	<u>Notering</u>
1	Mötets öppnades	GKA	
	Dagens Agenda		
	Ekonomi	GKA	15 min
	Beslut om hantering av Sirius förslag gällande utbildningsbidrag	ALLA	15 min
	Granebergsskylten	GKA	10 min
	Successionsplanering	ALLA	20 min
	Återkoppling från PF09 - Startup	GKA	10 min
	Gemensamt förråd Graneberg, hur ligger vi till?	TAH	5 min
2	Protokoll från föregående möte	ALLA	
	Inga synpunkter		
3	Stående redovisningspunkter	ALLA	
3.1	<i>Aktivitetslista</i> Pågående och avslutade aktiviteter redovisas i separat aktivitetslista som bifogas protokollet. Aktivitetslista följs upp minst vid varje möte.		
3.2	<i>Ekonomi, Budget</i> Genomgång ekonomi Alla ansvariga tar fram ett första budgetutkast till Mattias senast 15 oktober. Budgetgenomgång 15 november. Då budgeten skall fastställas.	GKA	15 min
3.3	<i>Sektionens mål, plan och strategi under 2016</i>		
3.3.1	Styrelsemedlemmar, saknar fortfarande ledamöter	ALLA	20 min
	Hur går vi till väga för att få in nya ledamöter i sektionstyrelsen?		



3.4	<i>Avrapportering från respektive ledamot/område</i>	TAH	
3.4.1	<i>F5/7</i>	TAH	
3.4.2	<i>P5/7</i>	Vakant	
3.4.3	<i>F9/11</i>	COL	
3.4.4	<i>P9/11</i>	AHA	
3.4.5	<i>Herrlag</i>	PÅS	
3.4.6	<i>Damlag</i>	LHE	
3.4.7	<i>Lag Kronparken</i> Samarbetet med Kronparken fungerar inte så vidare bra. Svårt att få kontakt med ledningen och det tog oss tills i början på augusti för att få uppgifter om killarna så att vi kunde registrera i idrott online. David fortsätter som tränare under hösten men avslutar därefter. Om vi skall fortsätta med detta samarbete bör vi ändra en del i upplägget. Herrarnas medverkan som hjälptränare har inte fungerat så bra, jag och Pelle har "jagat" på men trots detta så har uppslutningen varit bristfällig. Kommer att reducera ersättningen till herrarna vilket betyder att dom måste betala in en högre träningsavgift.	GKA	5 min
3.4.7	<i>Graneberg, IP, planer</i>	MHU/ GAN	5 min
3.4.8	<i>Utbildning</i>	COL	
3.4.9	<i>Material</i> Gemensamt förråd?	TAH	5 min
3.4.10	<i>Sponsor</i> Hur hanterar vi förlorade sponsorintäkter från Granebergsskylten?	GKA	10 min
4	Övriga ärenden för dagen		
	SIRIUS förslag för hantering av spelarbidragsersättning	ALLA	
5	Kommande möten		
	29/9 19:00-21:00 Ledarmöte träningstider Period#3		
	3/10 19:00-21:00 Utbildning Nolltolerans		
	19/10 18:30-20:30 Sektionsmöte fotboll VHP, budget 2017		
	25/10 19:00-21:00 Styrelsemöte huvudstyrelsen		
	1/11 19:00-21:00 Ledarmöte VHP 2017, Budget 2017		
	15/11 19:00-21:00 Styrelsemöte huvudstyrelsen		
	22/11 19:00-20:00 Budgetårsmöte		
	2017		
	9/1 19:00-21:00 Ledarmöte träningstider Period #1 / årsmöte fotbollsektionen.		



3 (3)

	28/2 19:00-21:00 Styrelsemöte huvudstyrelsen		
	21/3 19:00-21:00 Årsmöte SAIF		
6	<i>Övriga frågor</i>	ALLA	
	Inga övriga frågor		
7	<i>Mötet avslutades 20:30</i>	GKA	